
 

PROTOKÓŁ NR XVI/2020 

z obrad XVI sesji Rady Gminy Brańsk 

z dnia 27 listopada 2020 

 

 

Obrady sesji odbywały się w godzinach 1000 – 1050, w sali konferencyjnej Gminnego Ośrodka 

Upowszechniania Kultury im. Anny Dernowskiej w Kalnicy 

 

Transmisja obrad sesji odbywała się on-line i jest dostępna na stronie www.bransk.pl             

w zakładce PORTAL MIESZKAŃCA oraz na stronie BIP Urzędu Gminy Brańsk w zakładce: 

Rada Gminy Brańsk>Kadencja 2018-2023>Nagrania obrad Rady Gminy Brańsk 
 

Obradom przewodniczyła Pani Grażyna Płonowska – Przewodnicząca Rady Gminy Brańsk. 

 

   Na stan 15 radnych w sesji uczestniczyło 14 radnych. 

Radni obecni: 

1. Brzozowski Marek 

2. Górska Paula 

3. Kadłubowski Marek 

4. Krasnodębska-Bobel Honorata 

5. Krasowski Tadeusz 

6. Matysiak Adam Wiesław 

7. Moczulska Elżbieta 

8. Płonowska Grażyna 

9. Półtorak Mariusz 

10. Rułka Franciszek 

11. Sierocki Witold Antoni 

12. Szpakowski Józef 

13. Wysocki Paweł 

14. Żero Anna Czesława 

 

Radni nieobecni usprawiedliwieni: 

1. Bolesta Franciszek 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do oryginału protokołu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyły osoby zaproszone: 

1. Andrzej Jankowski  Wójt Gminy Brańsk 

2. Monika Falkowska  Zastępca Wójta 

3. Elżbieta Janina Szymańska Sekretarz Gminy 

4. Monika Agnieszka Dygas Skarbnik Gminy 

5. Anna Wiśniewska  Skarbnik Gminy od 1 grudnia 2020r. 

6. Anna Bachurek  Kierownik GOPS 

7. Maciej Bobel   Dyrektor GOUK i GBP 

8. Weronika Sztejniec  Kier. Ref. Organizacyjnego Oświaty i Kultury 

9. Łukasz Twarowski  Adwokat 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do oryginału protokołu 

 

Przed otwarciem obrad XVI sesji Przewodnicząca Rady wezwała wszystkich do krótkiej chwili 

zadumy i odmówiono modlitwę „Ojcze nasz..... ” a następnie odczytała klauzulę RODO.  

 

http://www.bransk.pl/


Ad. 1 Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

   Przewodnicząca Rady Gminy Pani Grażyna Płonowska o godz. 1000 otworzyła obrady XVI 

sesji Rady Gminy Brańsk, na podstawie listy obecności poinformowała, że na ustawowy stan 

Rady – 15 radnych – na sali obrad obecnych jest 14 radnych, tym samym stwierdziła 

prawomocność obrad i podejmowania uchwał.  

 

Następnie Przewodnicząca Rady powitała przybyłych na sesję radnych, zaproszonych gości.  

 

Ad. 2 Wnioski do porządku obrad: 

 

   Przewodnicząca Rady poinformowała, że wszyscy radni w terminie otrzymali materiały          

na sesję, w tym porządek obrad, zwróciła się o zgłaszanie ewentualnych wniosków i propozycji 

zmian lub poprawek do porządku.  

 

   Wójt Gminy – Pan Andrzej Jankowski zgłosił wniosek o ujęcie w porządku sesji projektu 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem jest Gmina Brańsk oraz warunków korzystania z tych przystanków. 

Wniosek stanowi załącznik nr 3 do oryginału protokołu 

 

Wobec braku innych wniosków Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek Wójta 

o wprowadzenie do porządku obrad w pkt 10 projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem jest Gmina Brańsk oraz warunków 

korzystania z tych przystanków: 

Przewodnicząca zarządziła zakończenie głosowania: 

wymagana większość absolutna, ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.  

Wynik głosowania: Przyjęto 

(Imienny wykaz głosowań radnych w załączniku nr 4 do protokołu - lista nr 1) 

 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy odczytała ustalony porządek sesji w brzmieniu: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

2. Wnioski do porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z obrad XV sesji rady gminy 

4. Informacja o działalności wójta w okresie między sesjami 

5. Przedstawienie opinii Komisji Rady w sprawie projektów uchwał 

6. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy 

7. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy Brańsk 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek w podatku od nieruchomości 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystanków komunikacyjnych, 

których właścicielem jest Gmina Brańsk oraz warunków korzystania z tych 

przystanków 

11. Przedłożenie informacji, przekazanych przez Urzędy Skarbowe w Bielsku Podlaskim            

i Wysokiem Mazowieckiem z przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych za 

2019 rok. 

12. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych 

13. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych 

14. Sprawy różne 

15. Zamknięcie obrad  

 



Ad. 3 Przyjęcie protokołu z obrad XV sesji rady gminy 

   Przewodnicząca Rady poinformowała, iż protokół z obrad XV sesji Rady Gminy Brańsk był 

dostępny w biurze obsługi rady oraz był wyłożony do wglądu przed sesją w dniu dzisiejszym. 

Zwróciła się do radnych z zapytaniem, czy mają jakieś uwagi do protokołu.  

   Wobec braku uwag Przewodnicząca zarządziła głosowanie, nad przyjęciem protokołu z obrad 

XV sesji Rady Gminy Brańsk.  

Przewodnicząca zarządziła zakończenie głosowania: 

wymagana większość zwykła, ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.  

Wynik głosowania: Przyjęto 

 (Imienny wykaz głosowań radnych w załączniku nr 4 do protokołu - lista nr 2) 

 

Ad. 4 Wójt Gminy Brańsk Pan Andrzej Jankowski przedstawił informację z działalności                

w okresie między sesjami.  

 

Uwag i zapytań do informacji nie zgłoszono.  

(Informacja stanowi załącznik Nr 5 do oryginału protokołu). 

 

Ad. 5 Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty, Budownictwa i Transportu w sprawie projektów uchwał pod obrady 

XVI Sesji Rady Gminy Brańsk jest pozytywna, była przesłana radnym z materiałami na sesję 

oraz dostępna na stronie internetowej gminy w PORTALU MIESZKANCA. 

Uwag i zapytań do opinii nie zgłoszono.  

   Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Marek Brzozowski poinformował, że ogólnie stawki 

podatku od nieruchomości i środków transportowych zostały zwaloryzowane i sięgają 

maksymalnie do 50% górnych stawek przewidzianych w ustawie. 

(Opinia Nr 27/2020 z dnia 19 listopada 2020r. stanowi załącznik Nr 6 do oryginału protokołu) 

 

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy: 

 Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały radni otrzymali wraz                                

z zaproszeniem na sesję, był też dostępny na stronie internetowej gminy w „Portalu 

Mieszkańca” 

   Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem odczytała Pani Weronika Sztejniec - Kierownik 

Referatu Organizacyjnego, Oświaty i Kultury. 

   Następnie Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że każdy jest „kowalem swego 

losu” Pani Skarbnik podjęła taką decyzję, którą należy uszanować. Następnie prowadząca 

obrady złożyła życzenia Pani Monice Dygas powodzenia w nowej pracy i spełnienia 

zawodowych marzeń. 

Uwag i pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca zarządziła głosowanie: 

„nad  uchwałą w sprawie odwołania Skarbnika Gminy" 

Przewodnicząca zarządziła zakończenie głosowania: 

wymagana większość zwykła, ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 5.  

Wynik głosowania: Przyjęto  

(Imienny wykaz głosowań radnych w załączniku nr 4 do oryginału protokołu - lista nr 3)

  

   Uchwała Nr XVI/129/2020 Rady Gminy Brańsk z dnia 27 listopada 2020r. w sprawie 

odwołania Skarbnika Gminy stanowi załącznik Nr 7 do oryginału protokołu. 

 

   W miejscu obrad Przewodnicząca Rady Gminy Brańsk Pani Grażyna Płonowska wraz                

z Wójtem Gminy Brańsk Panem Andrzejem Jankowskim wręczając kwiaty, podziękowali       

Pani Monice Agnieszce Dygas za wieloletnią, efektywną pracę na stanowisku Skarbnika 



Gminy Brańsk, za zrozumienie, za opracowanie projektu budżetu na 2021 rok, życzyli 

wszystkiego dobrego, dużo zdrowia, samych radosnych dni w sąsiedniej gminie.  

 

   Pani Monika Agnieszka Dygas podziękowała Radnym, Wójtowi za wieloletnią owocną, miłą 

współpracę, nadmieniła, że chociaż nieraz dochodziło do „sprzeczek” to zawsze było wszystko 

wyjaśnione.  

 

   Wójt Gminy odnosząc się do „szczerych słów Pani Skarbnik” wyjaśnił, że różnica zdań 

między Wójtem a Skarbnikiem wynika z tego, że Wójt chce zrobić jak najwięcej a Skarbnik 

musi studzić zapał i pilnować budżetu. 

 

5 minutowa przerwa techniczna w obradach. 

 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy Brańsk:  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały radni otrzymali wraz z zaproszeniem 

na sesję, był też dostępny na stronie internetowej gminy w „Portalu Mieszkańca” 

   Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem odczytała Pani Weronika Sztejniec - Kierownik 

Referatu Organizacyjnego, Oświaty i Kultury. 

 

Uwag i pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca zarządziła głosowanie: 

" nad uchwałą w sprawie powołania Skarbnika Gminy Brańsk" 

Przewodnicząca zarządziła zakończenie głosowania: 

wymagana większość zwykła, ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.  

Wynik głosowania: Przyjęto 

 (Imienny wykaz głosowań radnych w załączniku nr 4 do protokołu - lista nr 4) 

 

Uchwała Nr XVI/130/2020 Rady Gminy Brańsk z dnia 27 listopada 2020r. w sprawie 

powołania Skarbnika Gminy Brańsk  stanowi załącznik Nr 8 do oryginału protokołu. 

 

   W tym miejscu Wójt Gminy Brańsk wraz z Przewodniczącą Rady Gminy wręczając kwiaty, 

powitał nową Panią Skarbnik, podziękował za złożenie oferty pracy, w ogłoszonym naborze. 

Wyraził zadowolenie, że na stanowisko Skarbnika przychodzi osoba z wieloletnim 

doświadczeniem samorządowym. Pomimo, że finanse gminy nie są nadwyrężone, to nadal 

należy sprawować nad nimi pieczę.  

 

   Pani Anna Wiśniewska – powołana na stanowisko Skarbnika Gminy Brańsk, podziękowała 

Radnym i Wójtowi za kredyt zaufania. Wyraziła nadzieję, że uda się Jej wykorzystać 

wieloletnie doświadczenie w pracy samorządowej i przyczynić się do jeszcze lepszego 

funkcjonowania gminy. 

  

   Pani Monika Agnieszka Dygas pogratulowała Pani Annie Wiśniewskiej objęcia stanowiska 

Skarbnika Gminy Brańsk i życzyła miłej owocnej współpracy. 

   Pani Anna Wiśniewska wyraziła nadzieję na dalszą współpracę z odchodzącą Skarbnik z racji 

pracy po sąsiedzku i w tej samej branży. 

 

 Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek w podatku od nieruchomości:  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały radni otrzymali wraz z zaproszeniem 

na sesję, był też dostępny na stronie internetowej gminy w „Portalu Mieszkańca”  

 

Uwag i pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 



 

Przewodnicząca zarządziła głosowanie: 

"nad uchwałą w określenia wysokości stawek w podatku od nieruchomości" 

Przewodnicząca zarządziła zakończenie głosowania: 

wymagana większość zwykła, ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.  

Wynik głosowania: Przyjęto 

 (Imienny wykaz głosowań radnych w załączniku nr 4 do oryginału protokołu - lista nr 5) 

 

Uchwała Nr XVI/131/2020 Rady Gminy Brańsk z dnia 27 listopada 2020r. w sprawie 

określenia wysokości stawek w podatku od nieruchomości stanowi załącznik Nr 9 do 

oryginału protokołu. 

 

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych:  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały radni otrzymali wraz z zaproszeniem 

na sesję, był też dostępny na stronie internetowej gminy w „Portalu Mieszkańca”  

 

Uwag i pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca zarządziła głosowanie: 

"nad uchwałą w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych " 

Przewodnicząca zarządziła zakończenie głosowania: 

wymagana większość zwykła, ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.  

Wynik głosowania: Przyjęto 

 (Imienny wykaz głosowań radnych w załączniku nr 4 do oryginału protokołu - lista nr 5) 

 

Uchwała Nr XVI/132/2020 Rady Gminy Brańsk z dnia 27 listopada 2020r. w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych stanowi załącznik Nr 10 

do oryginału protokołu. 

 

Ad. 10 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystanków komunikacyjnych, 

których właścicielem jest Gmina Brańsk oraz warunków korzystania z tych przystanków 
 

Przewodnicząca Rady poinformowała,   iż projekt uchwały został wprowadzony do porządku 

obrad dzisiejszej sesji na wniosek Wójta Gminy Brańsk. Projekt uchwały radni otrzymali przed 

sesją w dniu 26 listopada 2020r., był też dostępny na stronie internetowej gminy w PORTALU 

MIESZKANCA. 

  

Uwag i pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca zarządziła głosowanie: 

"nad uchwałą zmieniającą uchwałę w sprawie przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem jest Gmina Brańsk oraz warunków korzystania z tych przystanków " 

Przewodnicząca zarządziła zakończenie głosowania: 

wymagana większość zwykła, ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.  

Wynik głosowania: Przyjęto 

 (Imienny wykaz głosowań radnych w załączniku nr 4 do oryginału protokołu - lista nr 6) 

 

Uchwała Nr XVI/133/2020 Rady Gminy Brańsk z dnia 27 listopada 2020r. zmieniająca 

uchwałę w sprawie przystanków komunikacyjnych, których właścicielem jest Gmina 

Brańsk oraz warunków korzystania z tych przystanków stanowi załącznik Nr 11 do 

oryginału protokołu. 



 

Ad.11 Przewodnicząca Rady Gminy Pani Grażyna Płonowska odczytała informacje, 

przekazane przez Urzędy Skarbowe: w Bielsku Podlaskim i Wysokiem Mazowieckiem                  

z przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych za 2019 rok. 

 

Ad.12 Interpelacje, zapytania i wnioski radnych: 

W okresie między sesjami do Biura Rady nie wpłynęły interpelacje i zapytania radnych. 

Podczas toczących się obrad również interpelacji, zapytań i wniosków nie złożono. 

Ad. 13 Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych:  

Ze względu na brak interpelacji, zapytań i wniosków, odpowiedzi nie udzielano. 

 

Ad. 14 Sprawy różne: 

 

 Radna Pani Honorata Krasnodębska-Bobel zwróciła się z pytaniem do Pana Wójta czy 

z budynku po byłej szkole w Mniu, można wziąć zalegającą makulaturę i przeznaczyć 

na zbiórkę dla „Michałka”? 

   Wójt Gminy udzielił odpowiedzi, że po sprawdzeniu „makulatury” przez pracownika urzędu 

gminy, (być może coś będzie nadawało się do Izby Tradycji Regionalnej i Rolnictwa)  resztę 

jak najbardziej będzie można przekazać na szczytny cel.  

 

 Radny Pan Marek Kadłubowski zapytał o sprawę przejęcia sprzętu od Straży 

Granicznej? 

   Wójt Gminy udzielił odpowiedzi, że w ramach dobrej współpracy ze Strażą Graniczną, 

gminie zostanie przekazany sprzęt wycofywany z użytkowania w jednostce, m.in. maszyna do 

zdejmowania opon, wiertarka, tokarnia, podnośnik do samochodu. Pozostałe przekazane 

mienie nieprzydatne gminie, zostanie zezłomowane. 

 

Ad. 15 Zamknięcie obrad: 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy Pani Grażyna Płonowska       

o godz. 1050 zamknęła obrady XVI sesji Rady Gminy. Obrady zakończyły się modlitwą  ”Pod 

Twoją Obronę…. w intencji zmarłych radnych wszystkich kadencji”  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokolant:                                                                  Przewodnicząca Rady Gminy Brańsk 

 

         /-/Alina Adamczyk                                                                    /-/ Grażyna Płonowska   


